
 

 

Bestyrelsesmøde - Holbæk Bådelaug  
Mandag den 3. juni 2019 kl. 19.00 

Referat: Torben Præst 

 

Dagsorden: 

 

1) Godkendelse af dagsorden og gennemgang af seneste referat. 

Ok 

2) Økonomi v. Torben. 

Status på økonomien og medlemstallet. Dd. Kr. 509.705,56 Medlemstal 174 

 

3) Nyt fra formanden og udvalgene 

 

Formanden:  

Nyt fra havnerådet: Klamper på vestsiden af den fælles bro? Eventuelt nogle ringe. 

Skiltning om badning. Per har talt med havnechefen. Ingen badning i havnen! Der skal skiltes, men 

hvornår? Og hvem? 

Kajakklubben har haft 40 års jubilæum Per besøgte dem med et par flasker vin 

Fiskehytterne – skal vi renovere eller skifte? Per har talt med EUC. De vil gerne bygge nogle isolerede 

hytter. Med singlepaptag. Vi vil ikke ha vinduer i, men gerne strøm. Pris ca 15.000 pr stk. Bygges i 

to etaper. Skal vi? Eller bygge selv? 

Vi skal dog selv sørge for sokkelsten, døre og male. 

 

Landplads:  

Status på arbejdslørdag: Hvad nåede vi, hvad kan vi gøre i løbet af sæsonen. 

Det gik fint. Meget blev nået, men en del mangler.  

Der er en del, som ikke skriver sig på til frokosten, alligevel forventer de, at der er mad til dem. 

Det bør skrives i Maagen, at medlemmerne bør skrive sig på af hensyn til de, der tager tjansen i 

køkkenet. Vi skal annoncere efter 2-3 nye medlemmer til klubhusudvalget på hjemmesiden. Per tager 

en snak med Jens og Per.  

 

Klubhus:  

Arrangementer 

 

Kurser: 

El ombord, førstehjælp. Efteråret. 

 

Maagen:  

Næste nummer. 

 

Havneudvalg:  



 

 

Reparation af sporene på slæbestedet. Kan vi forbedre dem endnu mere? 

Ikke udbredt tilfredshed med reparationen, men det går. Vi kan tage både med op til 1;45 m d 

 

 

Evt.  


